
Nová podoba webu města 

Nové webové stránky města byly spuštěny 29. 2. 2008. Jelikož jsem tuto změnu spojil se 
svým jménem a snažil se pro úspěch učinit maximum, dopustím se nyní malé rekapitulace: 

 leden 2007 záměr vytvořit novou webovou prezentaci města 
 únor až červen 2007 diskuze nad strukturou a obsahem webu 
 duben 2007 audit původní podoby webu v rámci projektu Dobrý web 
 květen až červenec 2007 výběrové řízení (20 oslovených firem / 8 kompletních 

nabídek) 
 srpen 2007 rada města vybrala jako dodavatele firmu Dynweb, s. r. o z Jablonce nad 

Nisou a doporučila zastupitelstvu města schválit rozpočtovou změnou financování 
akce 

 září 2007 zastupitelstvo města schválilo poměrem hlasů 12 pro / 0 proti / 2 zdržel se 
rozpočtové opatření zahrnující i tuto položku 

 říjen 2007 až leden 2008 grafický návrh, kódování, úprava funkčních modulů 
 únor 2008 plnění obsahů, drobné úpravy vzhledu, ladění funkčnosti redakčního 

systému 

 
Těší mne, že mohu na tomto místě poděkovat: 

 členům rady a zastupitelstva města za vstřícnost při schvalování prostředků 
 kolegům z Komise propagace města za cenné připomínky a pomoc s „neúřední“ částí 
 tajemnici MěÚ paní Vojtěchové za koordinace obsahu oficiální části webu 
 vedoucí kulturního odboru paní Hronešové - část Kultura 
 pracovníkům firmy Dynweb za vzornou součinnost, bezpočet konzultací (mimo jiné 

např. promptní reakce na 86 e-mailů s dílčími připomínkami) 

 
Dobré webové stránky v dnešním pojetí musí být především uživatelsky bez bariér. S tím 
jsme se obrátili na odborníky a Ti svou práci nezanedbali. 

Problematika užitečného a aktuálního obsahu je již zcela v naší kompetenci. Připomínky, 
odhalené chyby apod. zasílejte na jirifranc@tiscali.cz nebo tajemnik@janske-lazne.cz  
 
Práce tohoto druhu nikdy nekončí. Už teď je třeba pustit se do cizojazyčných verzí … 

 

 

 

http://janske-lazne.dynweb.cz/cs/mestsky-urad/organy-mesta/
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Pro srovnání vybrané screenshoty 1)původního a 2)nového webu 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 

Ing. Jiří Franc – zastupitel, předseda Komise propagace města 

 

 

 


